
Protokół Nr XLIX/10 
z odbytej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 26 października 2010r. o godz. 12.00 
w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 
 

 
 
1.Sprawy regulaminowe 
 
Ad.1.1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodnicząca Rady Barbara Szostak otworzyła XLIX sesję Rady Miejskiej. 
Po powitaniu radnych i przybyłych gości, oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności, aktualnie 
w sesji uczestniczyło 12 radnych ( nieobecni usprawiedliwieni radni: Andrzej Udziela, 
Stanisław Waszczyszyn, spóźnił się Robert Łukaszewicz), co wobec ustawowego składu  rady 
15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji ( lista 
obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i 2 niniejszego protokołu ) 
 
Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
 
Przewodnicząca poinformowała, o wycofaniu uchwały 5.19. i 5.21.   
Pani Szostak, poinformowała również o wprowadzeniu uchwał 5.24. i 5.25. i w  związku  
ze zmianą numerologii projektów uchwał w porządku obrad, projekt uchwały 5.1. otrzymuje 
nr 5.1a, a projekt uchwały 5.24. otrzymuje nr 5.1., a 5.25. otrzymuje nr 5.24. 
 
Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Do porządku obrad uwag nie wniesiono, w związku z czym przystąpiono do głosowania. 
 
Za przyj ęciem porządku obrad z wniesionymi zmianami głosowało 13 radnych- 
jednogłośnie. 
 
Ad.1.4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż nie wniesiono poprawek i zastrzeżeń do protokołu  
w związku z tym protokół został przyjęty co potwierdziła swoim podpisem. 
 
Za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 13 radnych- jednogłośnie. 
 
Ad.1.5. 
Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 
 
Na wstępie Przewodnicząca poinformowała, że wpłynęło pismo do Biura Rady, które było 
zaadresowane do Pana Wiesława Kołoszy, jednak Burmistrz Rzepina i Rada dostali pismo  
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do wiadomości ( załącznik nr 2 i 3 ). Następnie Pani Szostak odczytała treść pisma 
dotyczącego regulacji rzeki Ilanki. 
 
Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała , iż w dniach  od 21 do 25 września  
Reprezentacja Rzepińskiej Sekcji Atletycznej Steinpolu Ilanki Rzepin wzięła udział  
w Mistrzostwach Świata w Trójboju Siłowym i wyciskaniu Siłowym Leżąc na Słowacji. 

 
Pan Łukasz Kozłowski o wadze 82,5 kg wywalczył srebro, Pan Dawid Deptuch w wadze  
do 82, 5 kg wywalczył brąz, Pan Juliusz Zbierski kategoria wagowa do 100kg  startując  
w kategorii wiekowej Submaster wywalczył brąz. Blisko kolejnego medalu był również  
Pan Krzysztof  Zakrzewski, kategoria seniorów , waga do 100kg , który z wynikiem  
242,5 kg ukończył zawody na 4 miejscu. Wszyscy  panowie otrzymali powołania  
do reprezentacji Polski na zawody pucharu świata w wyciskaniu sztangi leżąc w niemieckim 
Edenburgu. 
 
Przewodnicząca  i Pan Burmistrz pogratulowali wyników i wręczyli drobne  podarunki 
sportowcom. 
 
Głos zabrał Pan Andrzej Pych, który zapytał o możliwość zakupu toalet na starym mieście  
i w Kowalowie, podkreślił że wniosek w tej sprawie był już składany. 
Druga sprawa którą poruszył to, droga do Starościna , a dokładnie o możliwość  poszerzenia 
tej drogi i wybudowanie chodnika. 
Kolejna sprawa którą radny Pych poruszył, to pojemniki do segregacji śmieci, a dokładnie  
śmieci leżące wokół nich. 
 
Następnie głos zabrał radny Grzegorz Kazieczko, który poinformował o prośbie ze strony 
Komisji Oświaty dotyczącej wyremontowania dachu  budynku LO, który przecieka. 
Kolejna kwestia którą poruszył to, jak wygląda sprawa dot.  możliwości wydzierżawienia 
działki przez Pana Bębna. 
 
Głos zabrał radny Dudzis, który przypomniał temat z poprzedniej sesji odnośnie  wymiany 
żarówek na ul. Sikorskiego i ul. Kasztanowej. 
 
Pani Alicja Michałek zabrała głos w sprawie rzeki Ilanki. Zapytała czy jest możliwość 
wykoszenia terenu wokół rzeki i czy jest to w gestii Urzędu Miasta. 
 
Ad.1.6. 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne. 
 
Pan Burmistrz Andrzej Skałuba powiedział, że jeżeli chodzi o pytanie radnego Pycha  
w sprawie kontenerów sanitarnych to będą rozmowy na ten temat i w przyszłości będzie 
trzeba zrealizować takie zadanie.  
Jeżeli chodzi o sprawy związane z zakończeniem budowy kanalizacji to jest małe opóźnienie 
z budową,  związane z trudnym terenem.  
Jeżeli chodzi o drogę do Starościna, Burmistrz poinformował że jest przygotowywane 
porozumienie między gminą a powiatem na wykonanie całości spraw związanych z 
drogownictwem  dotyczącym dojazdu z Rzepina do Starościna – drogi i  ciągu pieszo 
rowerowego. 
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Jeżeli chodzi o sprawę porządku przy pojemnikach do segregacji śmieci, Burmistrz 
powiedział, że temat pojawił się dzisiaj w urzędzie, jest zgłoszona sprawa na policję. Sprawca 
mniej więcej jest określony po dokumentach, które znajdowały się przy tych pojemnikach. 
Burmistrz powiedział, iż sprawca zostanie namierzony i wyciągnięta konsekwencje wobec 
niego 
 
Jeżeli chodzi o pytanie radnego Kazieczki dot. remontu dachu na LO, Burmistrz 
poinformował, że problem nie raz był zgłaszany przez dyrekcję LO, Burmistrz ma ten temat 
na uwadze, tworzony jest teraz budżet na 2011 rok, wstępny koszt remontu to 300 tyś. 
 
Jeżeli chodzi o sprawę Pana Bębna, to sprawa jest w toku, jest przygotowywana uchwała. 
 
Jeżeli chodzi o wymianę żarówek, Burmistrz poinformował, że dziś był przedstawiciel  
z energetyki Pan Łukowski i zwrócił Burmistrz uwagę w sprawie wymiany tych żarówek. 
 
Jeżeli chodzi o pytanie Pani Michałek, to jeżeli chodzi o wykaszanie terenu wokół rzeki  
to jest to w kompetencji właściciela rzeki. Gmina próbuję pomagać w utrzymaniu rzeki. 
 
Pan Mirosław Moskalski poinformował, że Pan Dyrektor Wojewódzkiego Zarządu Melioracji 
i urządzeń wodnych w Zielonej Górze oddział w Gorzowie Wlkp. poinformował że  w 2011r 
zostanie sporządzona dokumentacja i zabezpieczone środki na realizację zadania Odbudowa 
rzeki Ilanki na terenie miasta Rzepin. 
 
Pani Michałek zapytała do ilu metrów rzeka jest nie nasza , nie Urzędu Miasta? 
Powiedziała, że rosną koło śmietników, wysokie na dwa metr chwasty, czy można  
to wykosić. 
 
Pan Burmistrz odpowiedział, że podejmuje temat, zostanie to sprawdzone, jeżeli teren należy 
do gminy zostanie to wykoszone jeżeli do właściciela zostanie wystosowane odpowiednie 
pismo. 
 
Pani Michałek zapytała również czy na budynek policji, mogłaby wisieć większa wywieszka 
z napisem POLICJA? 
 
Pan Burmistrz powiedział, że jest to dobra uwaga, można zrobić tabliczki wskazujące gdzie 
jechać na policję, natomiast jeżeli chodzi o samą tablicę to ustawodawca nakreśla jaki wymiar 
ma tablica.  
 
Ad.2 
Omówienie spraw dot. przejęcia przez gminę obiektów od PHU ,,OAZA” Spółka Jawna 
w Rzepinie. 
 
Głos zabrał Pan Burmistrz, który poinformował, że Spółka Jawna OAZA zwróciła  
się do Burmistrza   z propozycją  przejęcia przez gminę nieruchomości w postaci budynków  
i innych środków obrotowych nieodpłatnie, natomiast grunt odpłatnie. 
Pan Burmistrz, powiedział że przyjął ten temat mając na uwadze sytuację związaną  
z mieszkaniami  socjalnymi.  
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Obiekt po pewnych nakładach pieniężnych związanych z  rozdziałem min. energii 
elektrycznej plus poprawa  stanu przeciwpożarowego obiektu, może spełniać funkcję 
mieszkalną. 
Po otrzymaniu wyceny, będzie możliwość podjęcia uchwały na temat przejęcia  
tej nieruchomości. 
Z dn. 1 listopada właściciele opuszczają obiekt i by nie doprowadzić do dewastacji obiektu 
propozycja Burmistrza jest taka, by wypracować stanowisko w postaci przejęcia tego terenu  
w formie umowy- użyczenia do czasu rozwiązania ,,tematu prawnego z gruntem” 
 
Głos zabrał radny Dudzis, powiedział że ziemie możemy przejąć za darmo od Agencji 
Nieruchomości Rolnych i zapytał Burmistrza ile kosztują kontenery z przeznaczeniem 
mieszkalnym? Gdyż stwierdza, że budynki na terenie Oazy nie nadają się do zamieszkania  
i trzeba by było włożyć tam ogromny wkład pieniężny i nie wie czy ktokolwiek chciałby tam 
zamieszkać. 
 
Burmistrz powiedział, że kiedyś był przyjmowany wariant zakupu kontenerów, ale wiąże się 
to z uzbrojeniem terenu, odpowiedni stan techniczny co wiąże się z kosztami. Przygotowanie 
mieszkań na terenach Oazy wiąże się z mniejszymi kosztami. 
 
Głos zabrała radna Jolanta Karaśkiewicz, która przedstawiła stanowisko Komisji 
Mieszkaniowej, poinformowała, że Komisja zgadza się na przejęcie przez gminę obiektów  
od PHU Oaza, komisja akceptuje działania Burmistrza w tym kierunku. 
 
O godz. 12.45 na radę przybył radny Robert Łukaszewicz. 
 
Głos zabrał radna Joanna Rycerz, która powiedziała, że na początku był pomysł by budynek 
Oazy przeznaczyć na Środowiskowy Dom Samopomocy, zapytała na jakim etapie jest sprawa 
i jak nie ten budynek  to czy coś innego znajdzie się w przyszłości? 
 
Pan Burmistrz powiedział, że jest tam pomieszczenie po barze i ten budynek ma być,  
nie docelowo przeznaczony na miejsce spotkań dla osób niepełnosprawnych. Natomiast 
docelowo, po modernizacji lokalu po byłej kotłowni przy LO  ma być stworzony punkt  
zajęć terapii, spotkań dla osób niepełnosprawnych. 
 
Radny Pych przypomniał, że według ustawy Burmistrz i Rada musi dążyć do tego by 
wywiązywać się z zadań własnych gminy i byt mieszkaniowy mieszkańcom zapewnić. 
 
Radny Kazieczko  powiedział, że chciałby mieć możliwość zapoznania się ze stanem 
faktycznym obiektów Oazy. 
  
Pan Burmistrz powiedział, że jest możliwość zobaczenia przez radnych obiektów Oazy. 
 
 
Ad.3 
Informacja Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 
sesjami. 
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Przewodnicząca poinformowała, że : 
- 24 września odbyły się obchody Wojewódzkiego Dnia Celnika w Gorzowie Wlkp, w 
którym razem z Panem   Burmistrzem Przewodnicząca uczestniczyła  
- 1 października uroczyste otwarcie Kompleksu Sportowego powstałego z programu Moje 
Boisko Orlik 2012 
- 15 października  Przewodnicząca uczestniczyła w uroczystości z okazji Dnia Edukacji 
Narodowej , która odbyło się w Miejskim Domu Kultury 
- 21 października odbyło się w Dychowie podsumowanie działalności Forum 
Przewodniczących zorganizowane przez Fundację Rozwoju Demokracji Lokalnej 
- 21 października wraz z Burmistrzem i radnymi Przewodnicząca uczestniczyła w wizycie  
w Hoppengarten  z okazji VI rocznicy podpisania umowy partnerskiej  
- 22 Października uroczystość odsłonięcia obeliska poświęconego nauczycielom  
i pracownikom oświaty w Słubicach, uroczystość zorganizowana przez Związek 
Nauczycielstwa Polskiego 
Prócz tego Przewodnicząca pełniła dyżury w biurze  rady, przygotowanie sesji,  
spotkania z Burmistrzem w celu omówienia bieżących spraw. 
 
Ad.4 
Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 
 
Pan Burmistrz Andrzej Skałuba poinformował iż odbył następujące spotkania  
(załącznik nr 4 ): 
- uroczyste obchody Służby Celnej, 
- zjazd Wójtów i Burmistrzów w Karpaczu, 
- spotkanie z inwestorem ferm wiatrowych, omówienie stanu prac przy realizacji inwestycji, 
- uroczyste otwarcie kompleksu boisk z programu ,, Orlik 2012”, 
- walne zgromadzenie CZG12, 
- spotkanie ze Starostą Powiatu w sprawie ustalenia zakresu remontu drogi do Starościna, 
- spotkanie z Zarządem Klubu Sportowego  Steinpol Ilanka Rzepin- omówienie bieżących    
  spraw klubu, 
- uroczyste obchody Dni Seniora, 
- spotkanie z projektantem modernizacji ujęcia wodnego przy ul. Al. Wolności, omówienie    
  omówienie zakresu prac, 
- uroczyste obchody Święta Edukacji Narodowej, 
- spotkanie z nowo powołanym Komendantem Policji Powiatu Słubickiego, 
- uroczyste przekazanie nowego samochodu dla Komisariatu Policji w Rzepinie, 
- uczestnictwo w Radach Budowy Kanalizacji, 
- uroczyste obchody 6 rocznicy współpracy z Gminą Hoppegarten      
- spotkanie z Dyrektorem Jednostek Oświatowych, ustalenie założeń do budżetu na rok 2011 
- uczestnictwo w posiedzeniach Komisji Rady 
- przyjmowanie petentów   
Burmistrz poinformował, również o toczących się  inwestycjach, remontach.  
Pan Burmistrz powiedział, że kończy się remont elewacji na budynku SP 1 , 
- trwa budowa drogi i chodnika przy budynku  na ul. Dworcowej 35,  
- zakończyła się budowa wodociągu do miejscowości Starościn,  
- uruchomione zostało oświetlenie na osiedlach Mickiewicz i Prusa,  
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-zakończono budowę ogrodzenia  pomiędzy LO, SP1 i Orlikiem, 
-trwają  prace zagospodarowania  źródełka artezyjskiego  na ul. Poznańskiej,  
-trwa końcowy etap budowy kanalizacji starego miasta,  
-kończy się modernizacja oświetlenia gminy,  
-zakończenie elewacji na byłym budynku SP 2. 
 
Przewodnicząca o godzinie 13.00 ogłosiła przerwę w obradach.  
 
O godz. 13.15 wznowiono obrady.     
 
Ad.5 
Podjęcie uchwał w sprawie  
 
Ad.5.1. 
Woli przystąpienia  Gminy Rzepin do realizacji projektu systemowego 
,,Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania uczniów klas I-III szkół 
podstawowych”            
 
Pan   Krawczyk, poinformował, że realizacja tego programu dotyczy organizowania  zajęć 
pozalekcyjnych dla uczniów klas  I-III szkół podstawowych.  
 
Umowa dotycząca tego programu jest z Urzędem Marszałkowskim i aby to wszystko 
sformalizować potrzebna jest uchwała intencyjna o zamiarze przystąpienia gminy Rzepin  
do tego projektu. Udział finansowy gminy jest zerowy. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
 
Ad.5.1a. 
Zmiany uchwały budżetowej. 
 
Pani Helena Dziemidowicz, powiedziała że radni wcześniej otrzymali  projekt uchwały,  
na komisjach były omawiane  najważniejsze zagadnienia dot. uchwały.  
Pani Skarbnik nawiązała do wypowiedzi Pana Krawczyka, powiedziała,  że  z Urzędu 
Marszałkowskiego  wpłynęło pismo, że dwie szkoły podstawowe przystąpiły do realizacji 
projektu indywidualizacji nauczania. Te zadania będą realizowane w cyklu trzyletnim.  
Gmina nie dokłada środków własnych, to będzie realizowane w 85 % ze środków Projekt 
Kapitał Ludzki z Budżetu Unii Europejskiej, 15 % dołoży Urząd Marszałkowski. Koszt  
całego zadania dla Rzepina 102.899,10zł dla Szkoły Podstawowej w Kowalowie 33.542,01 zł. 
                
Pani Skarbnik zasygnalizowała , że jeżeli chodzi o zadanie inwestycyjne związane z budową 
drogi na Lubiechnie Wielką to nazwa zadania ulega zmianie, gdyż Agencja Nieruchomości 
Rolnej  stwierdziła że, nazwa która była wprowadzona do budżetu być nie może. Nowa 
nazwa tego zadania  to ,, Przebudowa drogi stanowiącej działkę 33/5 położonej w obrębie 
Lubiechnia Wielka w celu zapewnienia należytego funkcjonowania  obiektów przejętych 
nieodpłatnie od Agencji Nieruchomości Rolnej w tym budynków mieszkalnych i 
gospodarczych, ujęcia wody oraz na osiedlu w po pegeerowskim Lubiechni Wielkiej. Pani 
Skarbnik poinformowała, że przetarg na to zadanie został rozstrzygnięty, także te kwoty co 
były zapisane w budżecie to praktycznie się pokrywają, jest  minimalna różnica. 
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Pani Skarbnik poinformowała również, że Rady Sołeckie zgłosiły zmiany w swoich 
budżetach tzn. Rada Sołecka w Serbowie i Radowie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
 
Ad.5.2. 
Zmiana uchwały nr XLI/86/09 RM z dnia 29 grudnia 2009r. w sprawie przyjęcia GPP i 
RPA na 2010r. w Gm. Rzepin. 
 
Pani Ewa Sierant- Lipnicka poinformowała, że na komisjach omawiała projekt w/w uchwały. 
 
Radny Kazieczko, zapytał jak zostaną rozdysponowane środki pieniężne, które wpłynęły  
z opłat za sprzedaż alkoholu? 
 
Burmistrz Skałuba poinformował, że przewidywane jest dokupienie sprzętu na place zabaw 
na ul. Hanki Sawickiej, na osiedle Leśne.  
 
Pani Sierant Lipnicka dopowiedziała, że pieniążki będą również przekazane  
na funkcjonowanie punktu konsultacyjnego i na zakup materiałów edukacyjnych. 
 
Pan Burmistrz powiedział, że jeżeli chodzi o plac zabaw na ul. Dworcowej to jest 
przewidywane, że w następnym roku kompleksowo zostanie załatwiony temat ul. Dworcowej. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
 
Ad.5.3. 
Przystąpienie do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego w obrębie ulic H. Sawickiej, Kolejowej, J. Słowackiego w Rzepinie. 
 
Pani Elżbieta Wiśniewska poinformowała, że przedmiotem zmiany  planu jest zmiana zapisu 
terenu usług handlu i drobnego rzemiosła na zapis, który spowoduje dopuszczenie usług  
w parterze, a w piętrze spowoduje funkcje mieszkaniowe. Z wnioskiem tym wystąpił 
inwestor, który  zakupił te działki, zmiana tego planu nie obciąży kosztami budżetu gminy. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
 
Ad.5.4. 
W sprawie szczegółowego  sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi uprawnionymi podmiotami projektów aktów praw a miejscowego  w dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 
 
Pani Aleksandra Zielińska powiedziała, że ta uchwała jest podyktowana zmianą ustawy  
o wolontariacie działalności pożytku publicznego. W art. 5 ust. 5 na organ stanowiący 
jednostki samorządu terytorialnego nałożony jest obowiązek uchwalenia szczegółowego 
sposobu konsultowania wszystkich  aktów prawa  miejscowego w dziedzinach dotyczących  
działalności statutowej organizacji pozarządowych z tymi organizacjami i ta uchwała jest 
wypełnieniem tego obowiązku.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
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Ad.5.5. 
W sprawie programu współpracy Gm. Rzepin z organizacjami pozarządowymi w roku 
2011. 
 
Pani Aleksandra Zielińska, powiedziała że projekt tej uchwały omawiany był na komisjach 
i jest on w tym roku  podejmowany wcześniej w związku ze zmianą ustawy o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie. Obowiązek ten musimy spełnić do 30 listopada  tego 
roku. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
 
Ad.5.6. 
Wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słubickiego w sprawie likwidacji 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Słubicach. 
 
Pan Burmistrz poinformował, że temat jest znany i omawiany przy projektach poprzednich. 
 
Radny Kazieczko powiedział, iż raz już taka uchwała była podejmowana i czy jest ona już 
nieważna, zapytał jak to teraz wygląda formalnie? 
 
Pani Szostak poinformowała, że w tej uchwale chodzi tylko o zmianę dat dotyczących 
likwidacji SP ZOZu. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
 
 
Ad.5.7. 
Zmiany uchwały w sprawie opłat za wyżywienie dziecka oraz opłat za dodatkowe zajęcia 
świadczone przez przedszkola Gminy Rzepin. 
 
Pan Krawczyk poinformował, że dotychczas dzienna stawka żywieniowa wynosiła 4 zł,  
z uwagi na fakt iż koszt zakupu surowca do przygotowania posiłków wzrósł, wpłynął wniosek  
o ustalenie dziennej stawki żywieniowej w wysokości 5 zł. Wniosek został jednogłośnie 
poparty przez rodziców. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
 
Ad.5.8. 
W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność gminy 
Rzepin. 
 
Pan Wójcik poinformował, że podjęcie tej uchwały pozwoli na zbycie w drodze przetargu  
działki 91/2 przy ul. Kolejowej w Rzepinie w drodze przetargu. 
 
Radny Dudzis zapytał czy informacje dot. przetargów będą się ukazywać na stronie 
internetowej Rzepina w starym miejscu czy na pierwszej stronie? 
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Pan Burmistrz poinformował, że strona została zmieniona  i jest łatwiejszy dostęp do 
informacji o przetargach. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
 
Ad.5.9. 
W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
  
Pan Wójcik poinformował, że podjęcie tej uchwały pozwoli na zbycie w  drodze przetargu 
działki 428/31 położonej na ul. Boh. Radzieckich, gdzie butiki. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
 
Ad.5.10. 
W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
 
Podjęcie tej uchwały, poinformował Pan Wójcik, pozwoli na rozpoczęcie sprzedaży działek 
przeznaczonych na zabudowę mieszkaniową. Jest to rejon ul. Kilińskiego. Będzie to 21 
działek zbywanych w drodze przetargu. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
 
Ad. 5.11. 
W sprawie przeznaczenia do oddania w wieczyste użytkowanie  nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Rzepin na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej. 
 
Pan Wójcik poinformował że przedstawiony projekt uchwały podobnie jak uchwała 5.12 dot. 
zbycia, oddania w wieczyste użytkowanie na poprawę zagospodarowania istniejących działek, 
gruntów przyległych do tych działek. Są to grunty położone na zapleczu sklepików 
położonych na skrzyżowaniu Wojska Polskiego -  Boh. Radzieckich. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie.  
 
Ad.5.12. 
W sprawie przeznaczenia do oddania w wieczyste użytkowanie  nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Rzepin na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie 
 
Ad.  5.13. 
W sprawie nadania nazwy ul. Łąkowej położonej w Rzepinie. 
 
Pan Wójcik poinformował że w rejonie ul. Kilińskiego tworzone jest nowe osiedle pod 
zabudowę jednorodzinną, w związku z tym powstaje nowy ciąg komunikacyjny , będzie on 
stanowił drogę  i ta uchwała pozwoli nazwać tą drogę ul. Łąkową. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- 12 za, jeden głos wstrzymany (Andrzej 
Pych) 
 
Ad. 5.14. 
Wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
 
Pan Wójcik poinformował, że  powyższa uchwała pozwoli na uregulowanie spraw 
związanych  z dojazdami w rejonie ul. Akacjowej. Będziemy dokonywali zamiany pomiędzy 
państwem Łozdowskimi, będącymi wieczystymi użytkownikami działki 528/2  na działkę 
1363/2 będącą własnością gminy Rzepin. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie 
 
Ad.5.15. 
Wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
 
Pan Wójcik poinformował, że jest to dalsza część uregulowania tych spraw związanych 
 z ul. Akacjową. Zamiana będzie z firmą Aris Card. Działka 531/4 jest oddzielona od działki 
1365/1 działką 530/3, będącą własnością gminy i Aris Card wystąpił do gminy aby to 
rozdzielenie zlikwidować i dokonywana jest zamiana na uregulowanie tych spraw, tu dopłatę 
będzie najprawdopodobniej robiła gmina. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie 
 
Ad.5.16. 
Wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
 
Pan Wójcik powiedział, że w związku z tym że teren  na którym planujemy utworzenie 
nowych miejsc przeznaczonych pod osiedle mieszkalne, oddzielony jest od drogi Kilińskiego  
działką  797/12 będącą własnością  Państwa Dziesiątków  będzie dokonana zamiana, aby była 
możliwość wjazdu od ul. Kilińskiego na to osiedle. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie 
 
Ad.5.17. 
Przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy 
Rzepin. 
 
Pan Mirosław Moskalski poinformował, że podjęcie powyższej uchwały pozwoli na sprzedaż 
na drodze bez przetargowej lokali mieszkalnych na rzecz ich najemców. Jest to budynek przy 
ul. Wojska Polskiego. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie 
 
Ad.5.18. 
W sprawie opłaty targowej na terenie gminy Rzepin. 
 
Pani Sierant Lipnicka poinformowała, że na komisjach był omawiany projekt w/w uchwały  
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oraz stawki które mają obowiązywać w 2011 roku na terenie gminy Rzepin.  
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie 
 
Uchwała 5.20. 
W sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  
na terenie Gminy  Rzepin. 
 
Pani Małgorzata Kaliciak poinformowała, że każda z tych stawek została podniesiona  
w stosunku do roku 2010 o wskaźnik wzrostu cen i usług o 2,6%. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie 
 
Ad.5.22. 
W sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 
Pani Anna Antoszewicz poinformowała, że materiały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości radni otrzymali wcześniej. 
 
Radny Olesek poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu Komisji postawiła 
wniosek  dot. utrzymania ubiegłorocznej stawki na przedmiot opodatkowania zawarty  
w § 1 punkt 2 litera a, chodzi o utrzymanie stawki 0,65zł / m² , stawka proponowana w 
uchwale to 0,67 zł / m² . 
 
Radny Kazieczko powiedział, że wniosek wypłynął na podstawie porównania z gminami 
ościennymi, sąsiadujące z naszą gminą, wychodzi na to , że jesteśmy najdroższą gminą jeżeli 
chodzi o podatek od lokali mieszkalnych. 
 
Radna Karaśkiewicz zapytała jaka by była różnica? 
 
Burmistrz Skałuba odpowiedział, że na 100 metrach to 2 zł. 
 
Za przyj ęciem wniosku głosowało 11 radnych.3 za przyjęciem poprawki, 8 przeciw. 
Dwóch radnych wstrzymało się od głosowania ( Jarosław Dudzis i Józef Olesek ) 
 
Wniosek Komisji Budżetowej został odrzucony. 
 
Za podjęciem uchwały w nie zmienionej formie głosowało 11 radnych.10 za podjęciem 
uchwały,1 głos przeciw ( Grzegorz Kazieczko ). Dwóch radnych wstrzymało się od 
głosowania ( Jarosław Dudzis i Józef Olesek ) 
 
Uchwała przeszła większością głosów. 
 
Ad.5.23. 
W sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy dla podatku od 
nieruchomości, rolnego i leśnego. 
 
 



-12- 
 
Pani Anna Antoszewicz powiedziała, że konieczność ustalenia  nowego wzoru formularza 
deklaracji na podatek od nieruchomości wynika ze zniesienia zróżnicowania stawek podatku 
od budowli. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie 
 
Ad.5.24. 
W sprawie udzielenia dotacji w 2010 roku na prace konserwatorskie i restauratorskie 
przy zabytku stanowiącym Kościół Parafialny p. w. Najświętszego Serca Pana Jezusa w  
Rzepinie. 
 
Pani Helena Dziemidowicz powiedziała, że na ręce Pana Burmistrza wpłynął wniosek  
o udzielenie w 2010 roku dotacji celowej na prace konserwatorskie i restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku stanowiącym Kościół Parafialny p. w. Najświętszego Serca 
Pana Jezusa w  Rzepinie, wpisanego do rejestru  zabytków.  
Wnioskodawca, Parafia Rzymsko Katolicka p. w. Najświętszego Serca Pana Jezusa, Plac 
Kościelny 4 w Rzepinie.  
Na podstawie Uchwały Rady Miejskiej z 2009r. w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji 
z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków jest możliwe udzielenie takiej dotacji na warunkach 
zapisanych w tej uchwale z 2009r. Wobec stwierdzenia kompletności wniosku jest możliwe 
udzielenie dotacji w wysokości 40 tyś. zł. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych- jednogłośnie 
 
Ad.6 
Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracy komisji między sesjami. 
 
Przewodniczący poszczególnych komisji nie sprawozdawali. 
 
Przewodnicząca Rady Pani Barbara Szostak poprosiła o przygotowanie na następną, 
zakończeniową sesję o przygotowanie sprawozdania z całej kadencji pracy w komisjach. 
 
Ad.7 
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowanych tematów obrad Przewodnicząca Barbara Szostak o godz.13.55 
Zamknęła XLIX sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 
 
 
Protokółowała:                                                                  Przewodniczyła:  
M. Szewczyńska                                                            
                                                                                      Przewodnicząca Rady Miejskiej  
 
                                                                                            ( - ) Barbara Szostak  
 


